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https://www.100test.com/kao_ti2020/124/2021_2022_06_E5_B9_B4

PETS_E4_c88_124989.htm 此题要求改正所给短文中的错误。

对标有题号的每一行作出判断，如无错误则在该行右边横线

上画一个勾(√)；如有错误(每行只有一个错误)，则按下列情

况改正： 多一个词：把多余的词用斜线（\）划掉，在该行右

边横线上写出该词,并也用斜线划掉。 缺一个词：在缺词处加

一个漏字符号(∧)，在该行右边横线上写出该加的词。 错一

个词：在错的词下划一横线，在该行右边横线上写出改正后

的词。 注意：原行没有错的不要改。 John put the last of paint

in his model spaceship. 56_______ He’d painted it silver and blue.

He help it up to show dad. 57_______ "It looks greatly. "said dad.

"Let me help you hang it." 58_______ They hanged the model from

the ceiling with thin thread. 59_______ John watched the spaceship

swing back or forth. He began to 60_______ think about journeying

all lonely out of space. "Suppose a man 61_______ is in the

spaceship ,"John said." And could he run out of water to drink?"

62_______ "yes." said dad. " And could he run out of air to breath?"

"Of course." 63_______ answered dad. "Then which would happen

to him?" John asked. 64_______ "I don’t think he ’d live long.

Do you think that?" asked dad. 65_______ "No, I don’t think I’d

like to be out in a spaceship." said John. 答案 56. in → on 57. √ 58.

greatly → great 59. hanged → hung 60. or → and 61. lonely → alone

62. the → a 63. breath → breathe 64. which → what 65. that → so 06
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